

# May Points Reward Promotion

## 五月积分赠送活动

### Terms & Conditions

### 条例&条款

## Promotion Brief

### 活动简介

WeTrade FX is running the points reward promotion for Mainland China clients ONLY in the month of May (hereinafter called as "Promotion" ) By Participating in this promotion, You (hereinafter called as "Client" ) agree to bound by below Terms and Conditions (hereinafter called as T&C).

WeTrade 众汇五月份针对中国大陆客户推出送积分活动（以下简称“活动”）。参加此活动，即表示您同意受此活动条款和条件的约束（以下简称 T&C）

## INTERPRETATION OF TERMS

### 术语解释

1. **New Client:** First time open account with WeTrade FX, account cancelation and reopening is not included.

**新开客户:** 首次在 WeTrade 众汇开户的客户, 申请注销老账户, 重新开户不算为新开客户。

2. **Account:** A client' s trading account with WeTrade FX

**账号:** 客户在 WeTrade 众汇的交易账号

3. **Additional Accounts:** The very same client' s other trading accounts besides the first one. Account and Additional Accounts belongs to the same client registered under client' s registration email.

**附加账号:** 老客户在 WeTrade 众汇的同名附加账户。

4. **Deposit:** shall mean 500USD in clients' WeTrade FX account in order to activate this promotion

**入金:** 为激活此账户, 活动条款中的入金均指客户本人存入 500 美金至本人交易账户。

5. **Dormant Client:** for the purpose of this T&C, it shall mean any WeTrade FX client trading account where the client has not initiated any trading activity and/or inactivity for a period of thirty(30) consecutive days.

**休眠客户:** 连续三十 (30) 天内未发起任何交易活动和/或从未有过任何活动的在 WeTrade 众汇的交易账户。

6. **Trading Activities:** order open and position holding, etc.

**交易行为:** 开仓或持有仓位等

## ELIGIBILITY CRITERIA

### 参加标准

**To participate in this reward promotion and get 18 reward points, you must meet below requirements:**

**想要参加此次送积分活动并获得 18 积分赠送, 您必须符合下面的要求:**

a) You are a new client of WeTrade FX and opened an account with WeTrade FX in the month of May, 2019.

您是 WeTrade 众汇的新开客户并在 2019 年 5 月份在 WeTrade 众汇新开账户(同名附加账号不算新开户)。

b) Accept Promotion T&C

接受此次活动的条款和条件。

**To participate in this reward promotion and get 8 reward points, you must meet below requirements:**

**想要参加此次送积分活动并获得 8 积分赠送，您必须符合下面的要求：**

- a) You never attend any form of reward points promotion before.  
此次活动之前从未参加过 WeTrade 众汇任何形式的积分赠送活动。
- b) You are a new client of WeTrade FX and make minimum 500USD deposit in account during promotion period.  
您是 WeTrade 众汇的新开客户并且在活动期间入金超过 500 美金。
- c) You are a firstly deposited client of WeTrade FX and make minimum 500USD deposit in account during promotion period.  
您之前持有 WeTrade 众汇交易账户并无入金历史，您在活动期间首次入金 500 美金以上。
- d) You are a Dormant Client<sup>®</sup> of WeTrade FX and make minimum 500USD deposit in account during promotion period.  
您属于休眠客户并且在活动期间入金超过 500 美金。
- e) In order to get 8 points, you shall not have any trading activities during your deposit requirement has been met.  
在满足 8 积分申请的入金门槛（500 美金）之前，您的账号不能有任何交易行为
- f) If a) is not met, b),c),d) ,e) will not be legible.  
满足 b),c),d) ,e)任一条件即可参与赠送 8 积分，前提是 a) 条件满足。
- g) Accept Promotion T&C  
接受此次活动的条款和条件。

## **TRADING TERMS**

### **交易条款**

1. The promotion is applicable to Standard accounts, VIP accounts, ECN accounts and Affiliate Accounts  
此次活动适用于普通账户，VIP 账户，ECN 账户和 Affiliate 账户。
2. Additional accounts<sup>®</sup> does not count as New Client.  
老客户新开同名附加账号不算为 WeTrade 众汇的新开客户。
3. Irrespective of the number of trading accounts that a client may run with WeTrade FX, the Promotion is applicable for the one Account (email based) Only, as above.  
不论客户在 WeTrade 众汇有多少交易账号，此次活动每个客户的账户（邮箱为依据）仅能参与一次。
4. Transfers between accounts are not considered as deposits for the purposes of this promotion.  
内部转账不计算为新入金。
5. Client can participate one time only in any form of points reward.  
每个客户只能参加一次赠送积分活动,之前参与过其他任何 WeTrade 众汇赠送积分活动的客户将无法参加此次赠送活动。
6. Accumulated deposits is acceptable only when no trading activities happened between deposit times.

如果客户无法一次性满足入金条件分多次入金,想要参加此次活动,多笔入金之间不能有任何交易记录和交易活动.

7. Points are only given whenever ELIGIBILITY CRITERIA as above is met

赠送积分仅限满足参加标准和以上条款的客户参加

8. Points can not be given to other clients or transfer between clients or IB and clients.

赠送积分或 WeTrade 众汇积分商城积分不可以任何形式转让给任何其他人.

9. Chinese (Mainland) clients only for this promotion.

此次活动仅限中国大陆客户参与。

## MISCELLANEOUS

### 其他事项

1. In the event that any dispute and/or misrepresentation is made in relation to the above applicable terms, such dispute and/or misrepresentation shall be resolved by WeTrade FX, acting in good faith and as it shall, in its sole and absolute discretion, be deemed fit and proper, WeTrade FX' s decision shall be final and binding.

在出现任何对以上条款有争议或失实陈述的情况下, 此类争议或者失实陈述应由本公司本着诚信善意的原则, 由其在单独和绝对自由条件下做出其认为适当的行为和决定。此次活动本公司决定为最终决定, 具有约束力。

2. WeTrade FX has the right to disqualify any client when WeTrade FX has reasonable grounds to believe there is a valid misuse of this promotion.

WeTrade 众汇有合理的理由相信活动被滥用并对 WeTrade 众汇造成恶意伤害的情况下取消客户的参加资格.

3. Notwithstanding the translated language of this document, the English wording shall be the binding version in the event of any discrepancy between the two languages.

无论本文件翻译的情况如何,若中英文翻译有出入,均以英文版本为准.

4. Risk Disclaimer: Contracts for Difference ( "CFDs" ) are complex financial products that are traded on margin. Such high leveraged products incur a high level of risk, and may not be suitable for all investors as you may lose all your invested capital. You should carefully consider whether any investment products or services mentioned herein are appropriate for you in view of your investment experience, objectives, financial resources and relevant circumstance. Before deciding to trade, make sure you' ve read, comprehended and accepted WeTrade FX Risk Disclosure Statement. WeTrade FX would never constitute any financial advice or recommendations for investors and therefore does not accept liability for any loss in your trading activity.

风险提示: 外汇保证金, 差价合约及衍生工具属高风险投资, 亏损风险相当巨大, 因此投资者决定进行保证金投资前, 请务必慎重考虑您的投资目标, 经验程度, 和对风险的承受能力。

5. WeTrade FX will not require any clients' password and claim any activity of trading as a third party. Client shall not disclose personal account information and password to any third party include WeTrade FX. WeTrade FX will not be responsible on any loss when client make a disclosure to any third parties on his own trading account.

WeTrade 众汇公司不会以任何名义(理财, 操盘等)获取客户任何的密码。WeTrade 众汇公司不会以任何名义代替客户出入金, 所有出入金请求是在客户本人自愿情况下进行。客户需保护自己交易账户密码的安全, 不对外泄露交易账号及密码给予第三方, 如若泄露或者与除 WeTrade 众汇以外的第三方有其他形式合作, 客户需自己承担可能产生的风险, 与 WeTrade 众汇公司无关。